
 

RM.0002.9.2018 

PROTOKÓŁ NR LVI/18 

z posiedzenia LVI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

27 września 2018 r. 
 

 

 

 

 

Obrady LVI sesji Rady Miejskiej odbyły się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego 

w Wyszkowie, Aleja Róż 2. 

Obrady sesji Rady Miejskiej rozpoczęły się o godz. 10.00.  

Porządek obrad LVI sesji Rady Miejskiej radni otrzymali w ustawowym terminie wraz 

z materiałami sesyjnymi i projektami uchwał. 

W posiedzeniu udział wzięło 20 radnych. Jeden radny nieobecny – Pan Rafał Salwin. Lista 

obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu sesji udział wzięli: 

1) Grzegorz Nowosielski – Burmistrz Wyszkowa; 

2) Aneta Kowalewska – Z-ca Burmistrza Wyszkowa; 

3) Anna Gołębiewska – Sekretarz Gminy; 

4) Dariusz Korczakowski – Skarbnik Gminy; 

5) Piotr Zdziebłowski – Radca Prawny; 

6) Agnieszka Mróz - Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej; 

7) Marek Siekierski – Prezes Zarządu Wyszkowskiego Towarzystwa Budownictwa 

Społecznego; 

8) Marek Wiśniewski - Dyrektor Wyszkowskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji; 

9) Mirosław Wysocki – Komendant Straży Miejskiej w Wyszkowie; 

10) Żaneta Kozak - Naczelnik Wydziału Pozyskiwania Środków Zewnętrznych; 

11) Urszula Fijałkowska – Naczelnik Wydziału Inwestycji; 

12) Leszek Marszał – Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury i Sportu; 

13) Robert Garbarczyk – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa 

i Rolnictwa; 

14) Bożena Czerwińska – Główny Specjalista ds. Obsługi Rady Miejskiej w Wyszkowie; 

15) Sołtysi oraz Przewodniczący Rad Osiedlowych (zgodnie z listą obecności). 
 

Ad. 1. 

Obradom sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady Miejskiej – P. Elżbieta Piórkowska. 

W oparciu o podpisaną przez radnych listę obecności stwierdziła quorum, pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji i uchwał.  

Następnie przywitała Burmistrza Wyszkowa – P. Grzegorza Nowosielskiego, Z-cę Burmistrza 

– P. Anetę Kowalewską, radnych, sołtysów, kierowników i dyrektorów gminnych jednostek 

organizacyjnych, naczelników, kierowników i pracowników Urzędu, lokalną prasę oraz inne 

osoby przybyłe na posiedzenie sesji.  
 

Ad. 2. 

Przewodnicząca Rady zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś z uprawnionych, obecnych na 

posiedzeniu, chciałby wnieść uwagi bądź propozycje zmian w porządku obrad. 

Uwag do porządku obrad nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady przedstawiła następujący porządek obrad: 
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1. Otwarcie obrad. 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad. 

3. Informacje Przewodniczącej Rady. 

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza za sierpień 2018 r. 

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Kamieńczyk; 

2) nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Leszczydół-Nowiny; 

3) nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Ślubów; 

4) uchwała zmieniająca uchwałę Nr IX/46/2007 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 

31 maja 2007 r. w sprawie nadania nazwy ulicy; 

5) uchwała zmieniająca uchwałę Nr XXI/214/16 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 

12 maja 2016 r. w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych; 

6) dni i godzin otwierania i zamykania placówek handlu detalicznego, zakładów 

gastronomicznych i zakładów usługowych na terenie Gminy Wyszków; 

7) uchwała zmieniająca uchwałę Nr XLVI/473/17 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 

30 listopada 2017 r. w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Wyszków; 

8) przyjęcia do realizacji dokumentu „Zrównoważonej polityki transportowej miasta 

Wyszkowa”; 

9) uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018 

– 2024; 

10) zmian w budżecie Gminy Wyszków na 2018 rok. 

6. Informacja Burmistrza o przebiegu wykonania budżetu za pierwsze półrocze 2018 r.  

7. Zapytania i wolne wnioski. 

8. Zamknięcie obrad. 
 

Ad. 3. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół z sesji Rady Miejskiej z dnia 9 sierpnia br. 

został wyłożony w Biurze Rady w dniu 21 sierpnia 2018 r., natomiast protokół z sesji z dnia 

12 września br. został wyłożony w dniu 19 września br. Uwag do protokołów nie wniesiono. 
 

Ad. 4. 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski przedstawił sprawozdanie z działalności Burmistrza 

Wyszkowa za sierpień 2018 r. (załącznik nr 2 do protokołu).  
 

Ad. 5. 
 

1) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego 

i Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania nazwy 

drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Kamieńczyk.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię podjętą na wspólnym posiedzeniu 

Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 
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Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały, a następnie przedstawiła wyniki głosowania (głosów za - 19, przeciw 

– 0, wstrzym. się – 0) - załącznik nr 3 do protokołu. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr LVI/585/18 w sprawie 

nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Kamieńczyk. 
 

2) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego 

i Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania nazwy 

drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Leszczydół-Nowiny. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię podjętą na wspólnym posiedzeniu 

Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały, a następnie przedstawiła wyniki głosowania (głosów za - 19, przeciw 

– 0, wstrzym. się – 0) - załącznik nr 4 do protokołu. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr LVI/586/18 w sprawie 

nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Leszczydół-Nowiny. 
 

3) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego 

i Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania nazwy 

drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Ślubów. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię podjętą na wspólnym posiedzeniu 

Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały, a następnie przedstawiła wyniki głosowania (głosów za - 19, przeciw 

– 0, wstrzym. się – 0) - załącznik nr 5 do protokołu. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr LVI/587/18 w sprawie 

nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Ślubów. 
 

4) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego 

i Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały zmieniający uchwałę 
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Nr IX/46/2007 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 31 maja 2007 r. w sprawie nadania 

nazwy ulicy. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię podjętą na wspólnym posiedzeniu 

Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały, a następnie przedstawiła wyniki głosowania (głosów za - 19, przeciw 

– 0, wstrzym. się – 0) - załącznik nr 6 do protokołu. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr LVI/588/18 

zmieniającą uchwałę Nr IX/46/2007 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 31 maja 2007 r. 

w sprawie nadania nazwy ulicy. 
 

5) P. Sławomir Cieślak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych przedstawił 

projekt uchwały zmieniający uchwałę Nr XXI/214/16 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 

12 maja 2016 r. w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię podjętą na wspólnym posiedzeniu 

Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały, a następnie przedstawiła wyniki głosowania (głosów za - 17, przeciw 

– 0, wstrzym. się – 1) - załącznik nr 7 do protokołu. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr LVI/589/18 

zmieniającą uchwałę Nr XXI/214/16 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 12 maja 2016 r. 

w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach 

podstawowych. 
 

6) P. Anna Gołębiewska – Sekretarz Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie dni 

i godzin otwierania i zamykania placówek handlu detalicznego, zakładów 

gastronomicznych i zakładów usługowych na terenie Gminy Wyszków. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 
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Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię podjętą na wspólnym posiedzeniu 

Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

W dyskusji głos zabrał radny: 

1) Adam Szczerba. 

Na pytania i wątpliwości, odpowiedzi udzieliła: 

1) Sekretarz – Anna Gołębiewska. 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały, a następnie przedstawiła wyniki głosowania (głosów za - 18, przeciw 

– 0, wstrzym. się – 1) - załącznik nr 8 do protokołu. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr LVI/590/18 w sprawie 

dni i godzin otwierania i zamykania placówek handlu detalicznego, zakładów 

gastronomicznych i zakładów usługowych na terenie Gminy Wyszków. 
 

7) P. Anna Gołębiewska – Sekretarz Gminy przedstawiła projekt uchwały zmieniający 

uchwałę Nr XLVI/473/17 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 30 listopada 2017 r. 

w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Wyszków.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię podjętą na wspólnym posiedzeniu 

Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały, a następnie przedstawiła wyniki głosowania (głosów za - 20, przeciw 

– 0, wstrzym. się – 0) - załącznik nr 9 do protokołu. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr LVI/591/18 

zmieniającą uchwałę Nr XLVI/473/17 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 30 listopada 

2017 r. w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Wyszków. 
 

8) P. Żaneta Kozak – Naczelnik Wydziału Pozyskiwania Środków Zewnętrznych 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji dokumentu 

„Zrównoważonej polityki transportowej miasta Wyszkowa”.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię podjętą na wspólnym posiedzeniu 

Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 
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W dyskusji głos zabrali radni: 

1) Krzysztof Sobieski; 

2) Piotr Turek; 

3) Adam Szczerba; 

4) Elżbieta Piórkowska; 

5) Jan Abramczyk; 

6) Włodzimierz Gryz 

oraz: 

7) Przewodniczący Osiedla Nr 3 – Jerzy Prusinowski; 

8) Sołtys Rybienka Nowego – Paweł Turek. 

Na pytania i wątpliwości, odpowiedzi udzielili: 

1) Naczelnik – Żaneta Kozak; 

2) Burmistrz – Grzegorz Nowosielski. 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały, a następnie przedstawiła wyniki głosowania (głosów za - 15, przeciw 

– 5, wstrzym. się – 0) - załącznik nr 10 do protokołu. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr LVI/592/18 w sprawie 

przyjęcia do realizacji dokumentu „Zrównoważonej polityki transportowej miasta 

Wyszkowa”. 
 

9) Skarbnik - P. Dariusz Korczakowski przedstawił projekt uchwały zmieniający uchwałę 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018 – 2024.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię podjętą na wspólnym posiedzeniu 

Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały, a następnie przedstawiła wyniki głosowania (głosów za - 20, przeciw 

– 0, wstrzym. się – 0) - załącznik nr 11 do protokołu. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr LVI/593/18 

zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018 – 2024.  
 

10) Skarbnik - P. Dariusz Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian 

w budżecie Gminy Wyszków na 2018 r. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym 

posiedzeniu Komisjach stałych Rady Miejskiej. 
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Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię podjętą na wspólnym posiedzeniu 

Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

W dyskusji głos zabrał radny: 

1) Adam Szczerba. 

Na pytania i wątpliwości, odpowiedzi udzielili: 

1) Skarbnik – Dariusz Korczakowski; 

2) Naczelnik – Urszula Fijałkowska; 

3) Naczelnik – Żaneta Kozak. 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały, a następnie przedstawiła wyniki głosowania (głosów za - 20, przeciw 

– 0, wstrzym. się – 0) - załącznik nr 12 do protokołu. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr LVI/594/18 w sprawie 

zmian w budżecie Gminy Wyszków na 2018 r. 
 

Ad. 6. 

Skarbnik – P. Dariusz Korczakowski przedstawił Informację Burmistrza o przebiegu 

wykonania budżetu za pierwsze półrocze 2018 r. (załącznik Nr 13 do protokołu). 
 

Ad. 7. 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski zwrócił się do radnego Piotra Turka o udzielenie 

odpowiedzi na poniższe pytania, które dotyczą opublikowanej w prasie wypowiedzi radnego: 

 pytanie pierwsze: dlaczego uważa Pan, że koszty śmieci są za wysokie, skoro podczas 

uchwalania stawek, nie zabrał Pan w ogóle głosu, nie zadał Pan żadnego pytania? 

 pytanie drugie: podaje Pan, że działki gminne przeznaczone pod budowę stadionu 

miejskiego, zostały sprzedane deweloperowi, który pobudował na nich bloki. Był Pan 

za pozostawieniem stadionu w obecnym miejscu, co ma swoje plusy i minusy, był Pan 

za zmianą planu zagospodarowania przestrzennego pod budownictwo wielorodzinne 

i za sprzedażą tych działek. Czy lepiej żeby tam dalej rosły krzaki, czy lepiej że 

powstają tam mieszkania dla ludzi, a wiele milionów złotych wpłynęło do budżetu 

gminy? 

 pytanie trzecie z prośbą o szczegółową i jasną odpowiedź, bo od tego będzie zależało, 

czy będziemy mieli po raz pierwszy proces w trybie wyborczym : stwierdził Pan, że 

burmistrz umarza zaległości podatkowe w niezrozumiały i mało przejrzysty sposób. 

Czy ten niezrozumiały i mało przejrzysty sposób oznacza dla Pana, że nie rozumie Pan 

tej ustawy, zgodnie z którą umorzenia są procedowane i podejmowane, czy zarzuca Pan 

nam, że po prostu nie robimy tego zgodnie z przepisami? 

Radny – P. Piotr Turek poinformował, że nie wiedział, że na sesji będzie przyspieszona 

debata wyborcza. 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski stwierdził, że skoro jest obrażany jako burmistrz, 

a radni jako Rada Miejska, to poruszenie tej sprawy na sesji, jest jak najbardziej właściwe.  
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Radny – P. Piotr Turek poprosił, żeby wszystkie te zarzuty skierować do niego podczas 

debaty, albo odpowiedzieć na nie w artykule. Uważa, że dyskusja teraz, na forum sesji, nie jest 

dobrym miejscem. P. Turek dodał, że na postawione zarzuty może również odnieść się na 

piśmie.  

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski spytał radnego Piotra Turka, czy nie wie co napisał 

w artykule? Jeżeli tak, to może skierować te pytania do tego, kto to napisał. Poinformował, że 

nie pyta radnego o daty, liczby, statystyki ale o jego przekonanie, wiedzę i zdanie na ten temat. 

Spytał radnego, czy wypiera się teraz tego, co napisał w prasie? Zwrócił się do Pana Turka, 

żeby był poważny, ponieważ za trzy tygodnie są wybory i za trzy tygodnie może zostać 

burmistrzem. 

Radny – P. Piotr Turek poinformował, że rozumie zdenerwowanie Pana Nowosielskiego 

i ironiczny śmiech co niektórych, ale zapewnia, że wszystko pisał osobiście i wie co pisał. 

Potwierdził, że trzy lata był w koalicji, ale nie ze wszystkimi decyzjami, które wtedy 

podejmował zgadza się teraz. Uważa, że nie wszystkie sprawy były przedstawiane na 

komisjach tak jak trzeba. Były one przedstawiane jednostronnie i jednoznacznie. Co do 

umarzania podatków, P. Turek poinformował, że w wykazie, którym osobom umorzono 

podatki, pokazują się pewne nazwiska, których nie będzie przytaczał ze względu na RODO. 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski poinformował, że te nazwiska są publiczne. Wykaz 

podawany jest w prasie i na tablicach Urzędu Miejskiego. Zwrócił się do Pana Turka, aby 

powiedział dokładnie o co chodzi.  

Radny – P. Piotr Turek poinformował, że nie ma ze sobą materiałów, aby odpowiedzieć 

jednoznacznie na zadane pytanie. Dodał, że w najbliższym czasie na nie odpowie. 

Radny – P. Włodzimierz Gryz poinformował, że za miastem, idąc w kierunku Rybna, leżą 

rury o średnicy ok. 70 cm, a obok przebiega rów melioracyjny, który odprowadza ścieki 

z oczyszczalni ścieków. Spytał, jak to jest oczyszczane, że taki „syf” płynie tym rowem? Po co 

leżą tam rury, skoro nic nie jest tam budowane? Następnie spytał, czy betony, które przy 

budowie kładki są zrzucane do rzeki, zostaną przez wykonawcę usunięte? Spytał również, co 

z placem zabaw na osiedlu Matejki? Uważa, że to dzieci ponoszą koszty szukania oszczędności 

przy realizacji tej inwestycji.  

P. Urszula Fijałkowska – Naczelnik Wydziału Inwestycji poinformowała, że jeżeli chodzi 

o zanieczyszczenie rzeki Bug przy budowie kładki, to właścicielem rzeki są Wody Polskie i to 

właściciel na bieżąco sprawdza i sonduje dno rzeki. Na bieżąco jest tam wszystko wybierane. 

Urząd, zanim odbierze inwestycję, musi mieć dokument od Wód Polskich, że z rzeką jest 

wszystko w porządku. Co do placu zabaw na osiedlu Matejki, to trzeba pamiętać, że na 

wniosek mieszkańców, plac zabaw był przeprojektowywany, zmieniana była nawierzchnia 

placu zabaw i lokalizacja placu. Dopiero wtedy można było ogłosić przetarg. Oferty 

w pierwszym przetargu były wyższe o 100.000 zł niż w kosztorysie, w związku z czym 

ogłoszono drugi przetarg. Niestety w drugim przetargu nie wpłynęły żadne oferty.   

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski poinformował, że m.in. jest to spowodowane tym, że 

w tym roku, wiele samorządów zamawia urządzenia do ćwiczeń i na place zabaw. 

W przyszłym roku rynek się uspokoi i będzie można zamówić urządzenia w dobrej cenie 

i zrealizować inwestycję w kwietniu lub w maju. Nie będzie to ze szkodą dla dzieci, ponieważ 

przez okres zimowy, dzieci raczej nie korzystają z placu zabaw. Wszystkie roboty elektryczne 

zostały już tam wykonane, więc w przyszłym roku będzie łatwiej i szybciej. Jeżeli chodzi 
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o rury i rów melioracyjny, to Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji planuje remont 

kanału wylotowego z oczyszczalni ścieków do rzeki Bug. Stąd zapewne leżą tam rury i kawałki 

betonu. Natomiast jeśli chodzi o jakość oczyszczonych ścieków, to Przedsiębiorstwo jest 

badane cyklicznie przez wiele instytucji i na pewno wszelkie normy ścieków są spełniane. 

W przeciwnym razie PWiK płaciłoby olbrzymie kary. 

Radny – P. Włodzimierz Gryz ma wątpliwości co do badania ścieków. Uważa, że ścieki, 

które płyną do rzeki, są w fatalnym stanie.  

Radna – P. Danuta Kukwa zwróciła się do radnego Włodzimierza Gryza, przypominając, że 

przy Szkole Podstawowej Nr 2 znajduje się plac zabaw, który praktycznie nie jest 

wykorzystywany, a który znajduje się blisko nowo planowanego placu na osiedlu Matejki. 

Uważa, że można z niego korzystać. Zwróciła uwagę, że żadnego placu zabaw nie ma np. 

w Natalinie czy na osiedlu Na Skarpie. 

Radny – P. Włodzimierz Gryz poinformował, że nie będzie dyskutował na ten temat. 

Przypomniał, że Pani radna, u siebie na Zakręziu, wybudowała już duży i piękny plac zabaw. 

P. Marek Curuł – Sołtys Kamieńczyka podziękował radnym i wszystkim tym, którzy 

przybyli 5 sierpnia do Kamieńczyka na Festiwalu Miodu i Chleba. Następnie podziękował 

wszystkim, którzy ciężko pracowali przy organizacji tego Festiwalu, zwłaszcza Dyrektorowi 

i pracownikom WOK Hutnik oraz Naczelnikowi i pracownikom Wydziału Promocji, Kultury 

i Sportu. 

P. Eugeniusz Zaremba – Sołtys Lucynowa Dużego zwrócił się z wnioskiem o odnowienie 

tablic ogłoszeniowych, znajdujących się w poszczególnych sołectwach. Tablice zostały 

postawione kilka lat temu i uległy już częściowemu zniszczeniu.  

P. Robert Garbarczyk – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa 

i Rolnictwa poinformował, że Urząd jest w trakcie remontowania, odnawiania, wymiany 

i przestawiania tych tablic. Jest to robione sukcesywnie, po zgłoszeniu Sołtysa lub 

Przewodniczącego Osiedla. Jeżeli jest taka potrzeba, to zaprasza żeby wszystkie tego typu 

uwagi zgłaszać bezpośrednio do Wydziału Gospodarki Komunalnej. Zaznaczył, że nie musi 

być to zgłaszane na sesji Rady Miejskiej. 

Radny – P. Adam Szczerba uważa, że sesja to nie jest miejsce na zadawanie pytań jakie 

skierował Burmistrz do radnego Piotra Turka. Tekst Pana Turka ukazał się w gazecie i Pan 

Burmistrz powinien odpowiedzieć w gazecie, albo zadać pytanie w trybie wyborczym. Uważa, 

że nie można wykorzystywać sesji na tematy wyborcze. Ponadto jest bardzo zbulwersowany 

zdaniem, które Pan Burmistrz powiedział do radnego Piotra Turka, „że jest kandydatem na 

burmistrza, a więc powinien zachowywać się poważnie”. P. Szczerba uważa, że to Pan 

Burmistrz powinien zachowywać się poważnie i nie powinien wprowadzać polityki i kampanii 

wyborczej w dyskusji na sesji. Następnie spytał, w jakim terminie planowane jest zakończenie 

budowy ul. Lipowej i czy wszystkie ustalenia, które były podejmowane są nadal aktualne oraz 

jaki jest termin wykonania „ławeczki Różyckiego”?  

P. Urszula Fijałkowska – Naczelnik Wydziału Inwestycji poinformowała, że ulica Lipowa 

zostanie wykonana zgodnie z projektem, a termin wykonania inwestycji to 7 listopada br.   

P. Leszek Marszał – Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury i Sportu poinformował, że 

„ławeczka Różyckiego” oraz cztery tablice prowadzące do ławeczki, zostaną wykonane do 

końca października br. 
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Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski, nawiązując do uwagi radnego Pana Adama Szczerby, 

poinformował, że zostaje przy swoim zadaniu, ponieważ zamieszczony w prasie tekst, odnosił 

się do bieżącej działalności burmistrza i radnych. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska również uważa, że można o tej sprawie 

mówić na sesji, ponieważ artykuł dotyczył radnych i w pewnym stopniu radnych obraża.  

Radny – Piotr Turek zwrócił uwagę, że pod artykułem było napisane, że jest to materiał 

wyborczy. 

Paweł Turek - Sołtys Rybienka Nowego spytał, czy Pani Przewodnicząca nie była urażona, 

jak Pan Burmistrz zaprosił Prezydenta RP na odsłonięcie pomnika Pana Wolskiego, zanim rada 

zdecydowała, czy ten pomnik powstanie?  

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poinformowała, że jest urażona, ale tą 

sytuacją, która ma miejsce teraz.  

P. Jerzy Prusinowski – Przewodniczący Osiedla Nr 3 zwracając się do radnego Piotra Turka, 

stwierdził, że trzeba uważać na to, co się mówi, bo potem trzeba ponosić konsekwencję 

wypowiedzianych przez siebie słów. 
 

Ad. 8. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska podziękowała wszystkim za przybycie 

i udział w obradach sesji i o godzinie 12.15 uznając porządek obrad LVI Sesji Rady Miejskiej 

za wyczerpany, dokonała zamknięcia obrad.  
 

Z przebiegu powyższego posiedzenia, został sporządzony zapis dźwiękowy. 

 
Protokołowała        Przewodnicząca Rady 

Bożena Czerwińska       Elżbieta Piórkowska 


